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Papirnica ponuja sodelovanje
V prejšnji številki Naše skup-

nosti nam ni uspelo kaj več poro-
čati z zadnje seje predsedstva
občinske konference sociali-
stične zveze, ki je bila 12. marca z
zelo aktualnim dnevnim redom.
Objavilj smo !e spisek predlaga-
nih kandidatov za prejemnike
srebrnih znakov Osvobodilne
fronte slovenskega naroda za
leto 1984, za katere so organiza-
cije in posamezniki do 26. t. m.
poslali pisna mnenja na OK
SZDL.

Predsedstvo je tedaj obravna-
valo tudi poroeilo o uresničeva-
nju programa III. samoprispev-
ka. Ocenili so, da v celoti vzeto,
program 111. samoprispevka
dobro napreduje. V naši občini
sploh, saj imamo iz programa
največ že zgrajenih objektov. Sc

pa seveda tudi zatika. Najbolj za
OŠ v KS Zg. Kašelj-Vevče, pa ne
zaradi krajanov, kot se je lani
rado govorilo, pa tudi sem in tja
pisalo. Vzroki so sredstva, saj bo
za gradnjo šole treba zunaj pro-
grama samoprispevka zagotoviti
še41 milijonovdinarjev. Vendar
še bolj kot sredstev primanjkuje
odločnosti, strokovnosti in tudi
solidarnosti. Papirnica Vevče je
pripravljena sodelovati s 30 mili-
joni tako da bi vračala vložena
zdriižena sredstva amortizacije
šol podpisnic družbenega dogo-
vora. Kljub temu izjemno zgled-
nemu primeru, ki sam po sebi
najbolj zgovorno izraža zanima-
nje za šolo v Zg. Kašlju, pa se še
vedno \ nekaterih krogjh in or-
ganih nc morejo odločtii ali sa-
moslojna šola ali prizidek k šoli v

Polju in podobno. Predsedstvo je
zato menilo, da so tako izražen
interes delavccv Papirnice in od-
ločna opredelitev delavcev na
OŠ Edvarda Kardelja v Polju za
samostojno šolo v Zg. Kašlju ter
seveda že temeljna odločitev na
referendumu dovolj močan ar-
gument, da se takoj izdela fi-
nančna konstrukcija ter vse
drugo za pričetek gradnje OŠ Zg.
Kašelj.

Predsedstvo je obravnavalo
tudi druga dva še ne dogovorjena
predloga za spremembo pro-
grama III. samoprispevka. Naj-
prej prcdlog, da se načrtovani
vrtec v Štepanjskem naselju Io-
kacijsko prenese v Nove Fužine,
kjcr zaradi hitrega priseljevanja
novih stanovalcev raste tudi po-
treba po varstvu. Predsedstvo jc

ugotovilo, da je ta čas to najhi-
treje izvedljiva rešitev, vendar pa
je bilo tudi kritično in j£ menilo,
da bi morali tudi v Ljubljani,
tako kot mi v občini, pretehtati
program samoprispevka in se kje
česa odpovedati na račun prese-
litve njihovih občanov v novo so-
sesko Fužine.

Predsedstvo je tudi soglašalo s
predlogom za telovadnico name-
sto prizidka učilnic k OŠ Zalog,
kot je v dosedanjem programu.
Seveda pa je za spremembo pro-
grama potrebno izvesti še vse po-
trebne postopke.

Predsedstvo je na 7. seji
obravnavalo še poročila in pro-
grame samoupravnih interesnih
skupnosti, ki so bili v javni raz-
pravi, sprejeio sklep o sklicu
druge seje OK SZDL za 28. III.
1984 in sklep o ustanovitvi sek-
cije o bivalnih razmerah v KS
Zalog in sekcije o problematiki
samskih domov v občini.
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